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OBEC HOSTIŠOVÁ, Hostišová 100, 763 01 Mysločovice 

IČ: 00568562, tel: 577 121 089, e-mail: ou@hostisova.cz 

 

Zápis ze zasedání Zastupitelstva obce Hostišová, 

konaného dne 8. 7. 2015, od 17.00 hodin. 

 

Zahájení zasedání zastupitelstva 

Zasedání Zastupitelstva obce Hostišová (dále též jako „zastupitelstvo“) bylo zahájeno v 17.00hodin 
starostkou obce Martou Smolkovou (dále též jako „předsedající“). 

Starostka dále z prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva (příloha 1) konstatovala, že 
přítomno je 5 členů zastupitelstva (z celkového počtu 7 všech členů zastupitelstva), takže 
zastupitelstvo je usnášeníschopné (§ 92 odst. 3 zákona o obcích). Chyběla Lenka Rašíková, která se již 
dopředu omluvila a Renata Beňačková. 

Začátek zasedání 

a) Předsedající navrhla určit ověřovateli zápisu Ing. Ivana Dorta a Václava Pospíšila, sčitatelem 
Radima Pospíšila a zapisovatelem Ing. Marii Goreckou. K návrhu nebyly vzneseny žádné 
protinávrhy. Před hlasováním dala předsedající možnost vyjádřit se přítomným občanům. 

b) Schválení programu zasedání. Navržený program: 
1. Skopalíkovo pole – místní komunikace 
2. Veřejná zakázka – „Společné řešení biologicky rozložitelného odpadu obcí Hostišová, 

Mysločovice a Sazovice“ 
3. Grantový program – žádost Římskokatolická farnost Mysločovice 
4. Vyřazení majetku obce 
5. Různé, diskuze 
6. Závěr 

Další návrhy ani připomínky nebyly vzneseny, proto bylo hlasováno. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Hostišová schválilo program zasedání: 

Výsledek hlasování: Pro: 5 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

 

1 Skopalíkovo pole – místní komunikace 

Projednávalo se zpevnění MK v části Skopalíkovo pole, přítomni byli i vlastníci pozemků v této 

lokalitě. Obec má na tuto akci ve svém rozpočtu vyčleněno 250.000,-Kč. Bylo provedeno nacenění 

zpevnění MK, v celkové výši cca 677.000,- Kč i se zpevněním pláně, bez zpevnění pláně by byla částka 

nižší o cca 200.000,- Kč. Jelikož obec nemá v rozpočtu vyčleněno takové množství prostředků, 

přicházejí v úvahu dvě možnosti řešení: 1.) zpevnit komunikaci dle projektové dokumentace, přičemž 

část zaplatí obec, část vlastníci pozemků, 2.) provizorní zpevnění, tj. zpevnění cesty pouze kamenivem 

nebo recyklátem. Pan František Zatloukal navrhl následující řešení: zpevnit prvních 80 m komunikace 

s tím, že polovinu uhradí obec a polovinu vlastníci dotčených pozemků. V současné době se čeká na 

vyjádření pana Ing. Ivana Dorta, který si vzal týden na rozmyšlenou. V případě, že dojde ke shodě, 

bude situace řešena výše uvedeným způsobem, v případě, že ke shodě nedojde, bude realizováno 

provizorní zpevnění komunikace. 

a) Návrh usnesení: 
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Zastupitelstvo obce Hostišová schválilo nabídku Správy a údržby silnic Zlínska s.r.o. provozního 

zpevnění komunikace Skopalíkovo pole v délce 80 m v případě, že dojde ke shodě o úhradě nákladů s 

vlastníky dotčených stavebních pozemků, kdy 50% uhradí obec a 50% vlastníci. 

Pro: 5 Proti: 0 Zdrželi se: 0 
Usnesení č. 1a) bylo schváleno. 

 

b) Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Hostišová schválilo provizorní zpevnění komunikace kamenivem nebo recyklátem 
v případě, že nedojde ke shodě s vlastníky pozemků. 

Pro: 5 Proti: 0 Zdrželi se: 0 
Usnesení č. 1b) bylo schváleno. 

 

2 Veřejná zakázka – „Společné řešení biologicky rozložitelného 

odpadu obcí Hostišová, Mysločovice a Sazovice“ 

Obec Hostišová zastřešuje projekt „Společné řešení biologicky rozložitelného odpadu obcí Hostišová, 

Mysločovice a Sazovice“, proto se zde konalo výběrové řízení na dodavatele kompostérů a 

štěpkovačů. Předsedající seznámila přítomné s průběhem a výsledky výběrového řízení: do prvního 

kola se přihlásily 4 firmy. Bylo zjištěno, že nabídky dvou z nich nejsou kompletní, tyto firmy proto byly 

vyzvány k doplnění. Jelikož tak do druhého kola neučinily, byly z výběrového řízení vyloučeny. Ve 

druhém kole se tudíž posuzovaly pouze nabídky dvě – od společnosti ELKOPLAST CZ a SITA. Obě firmy 

splnily požadavky na technické parametry kompostérů a štěpkovačů, tudíž byla hlavním kritériem 

cena. Zvítězila firma ELKOPLAST CZ s cenou 2.493.000,-Kč. Ing. Ivan Dort vznesl dotaz, zda může obec 

Hostišová rozhodovat i za zbylé dvě obce. Předsedající odpověděla, že může, jelikož celý projekt 

zaštiťuje a při výběrovém řízení byli navíc přítomni zástupci obou obcí. Další dotazy ani připomínky 

nebyly vzneseny, bylo proto hlasováno. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Hostišová schválilo dodavatele na akci „Společné řešení biologicky rozložitelného 
odpadu obcí Hostišová, Mysločovice a Sazovice“ a to firmu ELKOPLAST CZ s.r.o, Štefánikova 2664, Zlín. 
Pro: 5 Proti: 0 Zdrželi se: 0 
Usnesení č. 2 bylo schváleno. 
 

3 Grantový program – žádost Římskokatolická farnost Mysločovice 

Předsedající seznámila přítomné s doplněnou žádostí o grant od Římskokatolické farnosti 

Mysločovice na dětský tábor. Při minulém projednávání byla farnost vyzvána k doplnění údajů o 

počtu účastníků tábora z Hostišové, jelikož jednou z podmínek pro přidělení dotace je, že akce musí 

být prospěšná pro občany naší obce. Dle informací z farnosti je na tábor přihlášeno zatím pouze 

jedno dítě z Hostišové. Ing. Ivan Dort navrhl poskytnout dotaci ve výši 1.500,-Kč, s tím souhlasil i 

Václav Pospíšil. Mgr. Michal Mynář podal protinávrh na částku 2.000,-Kč, ke které se přikláněli i zbylí 

členové zastupitelstva. Bylo hlasováno o protinávrhu, částce 2.000,-Kč. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Hostišová schválilo dotaci Římskokatolické farnosti Mysločovice na dětský tábor 
pro děti z farnosti z grantového programu obce Hostišová 2015 z titulu na podporu volnočasových 
aktivit dětí a mládeže ve výši 2 000,- Kč. 
Pro: 3 Proti: 2 (Václav Pospíšil a Ing. Ivan Dort) Zdrželi se: 0 
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Usnesení č. 3 bylo schváleno. 
 

4 Vyřazení majetku obce 

Při inventarizaci majetku bylo zjištěno poškození požárních hadic. Inventarizační komise proto 

navrhla tyto hadice vyřadit z evidence majetku obce. Celkově se jedná o vyřazení majetku ve výši 

15.103,60 Kč.  

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Hostišová schválilo vyřazení majetku dle návrhu 1/2015.  
Pro: 5 Proti: 0 Zdrželi se: 0 
Usnesení č. 4 bylo schváleno. 
 

5 Různé, diskuze 

Prvním bodem diskuze bylo pořízení fotografií kaple. Mgr. Michal Mynář uvedl, že osloví fotografa a 

vše potřebné s ním domluví. 

Předsedající dále seznámila přítomné s vyúčtováním akce Koštování slivovice. Příjmy z této akce byly 

24.000,-Kč, výdaje 21.218,-Kč. Zbylá částka byla rozdělena mezi občany, kteří při akci pomáhali se 

zajištěním občerstvení. 

6 Závěr 

Předsedající ukončila zasedání v 18.00 hodin.  
 

Přílohy zápisu: 

1) Prezenční listina 

 

Zápis byl vyhotoven dne: 

Zapisovatel: 

Ověřovatelé: ..............................................  

                     ..............................................  

Starosta:      ..............................................  

 

 

 

 

 


